
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 23. februar 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Samrådsspørgsmål AS
Mener ministeren, at arbejdsgiverne er klar over, hvilke muligheder der ligger i
barselsfonden, og hvad vil ministeren gøre for at informere flere om dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Rademacher (S).

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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